
Protokól Nr LXII/2010

z obrad LXII Sesji Rady Gminy Ksawerów,

która odbyla sie w dniu 17 maja 2010 r. w sali konferencyjnej.

Ad. l.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala o godz. 14:00 otworzyl LXII Sesje Rady Gminy

Ksawerów i powital wszystkich obecnych. Nastepnie stwierdzil, iz zgodnie z lista obecnosci w sesji

uczestniczy 14 radnych i jest zachowane kworum wladne do podejmowania prawomocnych uchwal.

Lista obecnosci radnych i sohysów stanowi zalacznik do niniejszego protokolu.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

- Wójt Gminy Ksawerów - Maria Kopczewska,

- Zastepca Wójta - Rafal Tustanowski,

- Skarbnik - Robert Zwierzynski,

- Sohysi Gminy Ksawerów,

Ad. 2.

Skarbnik Robert Zwierzynski - wniósl zmiane do porzadku obrad - wycofanie projektu uchwaly

7.4 , ze wzgledu na wyj azd zagraniczny mieszkanca oraz wyrazenie zgody na wprowadzenie do

porzadku obrad projektu uchwaly 7.8 w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2010 rok

( 1 500 zl) oraz 7.9 w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok (3 000 zl).

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala - wprowadzenie do porzadku obrad projektu uchwaly w

sprawie odwolania z funkcji wiceprzewodniczacego Piotra Kuznickiego.

W glosowaniu za przyjeciem zmiany wprowadzonej przez Przewodniczacego Rady Tadeusza Grale

- glosowalo 10 radnych, glosów wstrzymujacych 2, przeciw 2.

Porzadek obrad LXII Sesii Rady Gminy Ksawerów w dniu 17 maia 2010 r.

1. Otwarcie obrad LXII Sesji Rady Gminy Ksawerów.

2. Zatwierdzenie porzadku obrad.

3. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosków.

4. Interpelacje i zapytania radnych oraz zaproszonych gosci.

5. Informacja Wójta.

6. Informacja Przewodniczacego Rady.

7. Podjecie uchwal:



7.1. w sprawie odwolania wiceprzewodniczacego

7.2 w sprawie zmiany uchwaly w sprawie oplat za swiadczenia przedszkola publicznego

prowadzonego przez Gmine Ksawerów

7.3. w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Pabianickiego

7.4. w sprawie odplatnego nabycia odcinka sieci wodociagowej w ul. Tymiankowej

7.5. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok ( 4850 zl)

7.6. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok ( 700 zl)

7.7. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok (2058 zl)

7.8. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok ( 1 500 zl)

7.9. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok (3000 zl)

8. Zatwierdzenie protokolu

z LXI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 26 kwietnia 2010 r.

9. Wolne wnioski i sprawy rózne.

10. Zamkniecie obrad LXII Sesji Rady Gminy Ksawerów.

Ad.3.

Do Komisji Uchwal i Wniosków zaproponowano kandydatury radnej Bozeny Ziólkowskiej i

radnego Stefana Jedraszka, którzy wyrazily zgode. Za przyjeciem Komisji Uchwal i Wniosków w

przedstawionym skladzie glosowalo 14 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie bylo.

Ad.5.

Sprawozdanie z pracy Wójta Gminy Ksawerów:

I Zarzadzenie Wójta

- 3 zarzadzenia w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2010 rok

- zarzadzenie w sprawie siedzib obwodowych komisji wyborczych ( z Urzedu Poczty

przeniesiono siedzibe Komisji Nr 3 do Gimnazjum w Ksawerowie)

II Wazniej sze spotkania i narady

- 26 kwietnia - spotkanie z mieszkancami ulic Wspólna, Przeswit i Ogrodnicza, w zwiazku z

realizacja inwestycji wad-kan w tych ulicach;

- 27 kwietnia - pierwsze w "nowym" skladzie spotkanie Rady Spolecznej SP ZOZ "Osrodek

Zdrowia" w Ksawerowie;

- udzial delegacji Gminy Ksawerów przed pomnikiem Legionisty i w Kosciele Sw. Mateusza

w Pabianicach w uroczystosci Swieta 3 Maja zorganizowanych dla Powiatu Pabianickiego;

- 3 Maja - udzial we mszy swietej w Woli Zaradzynskiej;



- 4 maja - udzial Wójta Gminy Ksawerów we Mszy Swietej z okazji Swieta Strazaka;

- 9 maja - udzial w obchodach Swieta Strazaka w osrodku sportowym "MOSiR" w

Pabianicach 9 powiat );

- Spotkanie z Zarzadem Dróg i Transportu w Lodzi w sprawie dalszego funkcjonowania

tramwaju na trasie Lódz- Pabianice; jedynie 10 % miej sc w tramwaju jest wykorzystywane

przez mieszkanców Gminy Ksawerów;

- udzial w przegladzie Kola Teatralnego w Gimnazjum w Ksawerowie;

Referat Gospodarki Komuna1nei

- rozpoczeto budowe inwestycji: pn. "Budowa sieci wod-kan w ul. Ogrodniczej w

Ksawerowie oraz pn. "Budowa sieci wod-kan w ul. Wspólnej, Przeswit w Ksawerowie";

- trwaja prace przy realizacji zadania pn. "Przebudowa i rozbudowa istniejacego budynku

bylej przychodni lekarskiej na Gminny Dom Kultury z biblioteka" ;

- dnia 18 maja 2010 r. godz. 14:00 odbedzie sie odbiór ul. Maly Skret;

- dnia 14 maj a 2010 r. przewidziano odbiór ul. Suchej; ze wzgledu, iz zakonczenie inwestycji

odbiegalo od prawidlowej, odbiór zostal przerwany;

- pracownicy gospodarczy: sprzatanie przystanków tramwajowych, autobusowych, teren

parku, przy pojemnikach z selektywna zbiórka odpadów oraz teren gminy, koszenie

trawnika przed budynkiem Urzedu Gminy, wzmocniono tluczniem pobocza ul. Orkana,

trwaja prace przy odtwarzaniu rowów przy ul. Tylnej w Ksawerowie, trwaja prace zwiazane

z miejscowa naprawa dróg o nawierzchni wzmocnionej destruktem;

- na dzien 17maj a 2010 r. ( poniedzialek ) zaplanowano montaz wiaty przystankowej na

Widzewie; z uwagi na niesprzyjajaca aure ( deszcze ), powodujaca, ze na drogach gromadza

sie kaluze, chwilowo nie mozna kontynuowac prac zwiazanych z równaniem równiarka

dróg i naprawiac ich asfaltem na zimno;

- najwieksze problemy wystepuja na powiatowej ul. Jana Pawla II, gdzie znajduje sie wielkie

rozlewisko wody; wiele razy apelowalam do Pana Starosty; nasi pracownicy naprawili ile

mogli;

- na ul. Ludowej i ul. Nowej wode wybieraly wozy asenizacyjne;

- w sprawie wniosku zgloszonego w dniu 01.10.2009 r. na L Sesji Rady Gminy Ksawerów w

sprawie wyznaczenia przejscia dla pieszych na drodze krajowej nr 71 na ul. mjr. Hubala w

Woli Zaradzynskiej, przy ul. Zaradzynskiej ( w rejonie przystanku autobusowego w

kierunku miasta Pabianic ), Wójt Gminy Ksawerów informuje, iz Komisja Bezpieczenstwa

Ruchu Drogowego zaopiniowala ww wniosek negatywnie. Komisja stwierdzila, iz na ul. mjr



Hubala zlokalizowane jest przejscie dla pieszych - w bliskiej odleglosci od przystanku

autobusowego, na granicy z miastem Pabianice. W zwiazku z tym, Komisja uznala wniosek

o lokalizacje przejscia przy ul. Zaradzynskiej jako bezzasadny. Jezeli wniosek radnych

Gminy Ksawerów dotyczyl innej lokalizacji przejscia Komisja Bezpieczenstwa Ruchu

Drogowego prosi o jej doprecyzowanie;

- W dniu 4 maja 2010 r. w Urzedzie Marszalkowskim w Lodzi zostaly zlozone 3 wnioski o

dofinansowanie projektów w ramach Programu Operacyjnego Kapital Ludzki, Priorytet IX,

Rozwój wyksztalcenia i kompetencji w regionach, Dzialanie 9.5, Oddolne inicjatywy

edukacyjne na obszarach wiejskich.

Pierwszy wniosek dotyczy organizacji zajec dodatkowych dla dzieci uczeszczajacych do Gminnego

Przedszkola w Widzewie. Tytul projektu: "Moja wiedza i umiejetnosci rosna razem ze mna".

Obejmuje on zajecia: logopedyczne, zajecia taneczne, zajecia teatralne, zajecia rytmiczne oraz 2

wyjazdy do teatru i jeden do zoo w Lodzi.

Wartosc projektu 49003.50 zl.

Drugi wniosek dotyczy organizacji zajec dodatkowych dla dzieci uczeszczajacych do Gimnazjum w

Ksawerowie. Tytul projektu: "Zyjmy madrzej i ciekawiej". Obejmuje on zajecia: instrumentalne,

kolo charytatywne, zajecia arteterapeutycze, kolo przyrodnicze oraz Szkolny Klub Europejski.

Wartosc projektu 49979,00 zl.

Trzeci wniosek dotyczy organizacji zajec dodatkowych w Szkole Podstawowej w Woli

Zaradzynskiej. Tytul projektu "Cudze chwalicie swego nie znacie". Obejmuje on zajecia z wiedzy

o regionie, zajecia z tanca i piesni ludowych, z legend i historii, zajecia z tradycji i obyczajów

ludowych. W projekcie przewidziane sa liczne wycieczki zwiazane z poznawaniem regionu

lódzkiego. Wartosc projektu 50 000,00 zl.

- W dniu 26 kwietnia 2010 r. w Wojewódzkim Urzedzie Pracy w Lodzi zostal zlozony

wniosek o dofinansowanie projektu w ramach Programu Operacyjnego Kapital Ludzki,

Priorytet VII, Promocja integracji spolecznej, Dzialanie 7.3 Inicjatywy lokalne na rzecz

aktywnej integracji. Projekt dotyczy organizacji w dniu 04.09.2010 r. imprezy integracyjnej

pt. "Pozegnanie lata". Wartosc projektu: 48 320,69 zl.

- Projekt "Wspólnie dzialam, lepiej zyje" wspólfinansowany ze srodków Unii Europejskiej w

ramach Europejskiego Funduszu Spolecznego; Wszystkich mieszkanców Gminy Ksawerów

serdecznie zapraszamy na piknik integracyjny, który odbedzie sie 30 maja 2010 r. na terenie

boisk szkolnych w Ksawerowie;

- w sprawie uchwaly LX/428110 Rady Gminy Ksawerów z dnia 22 kwietnia 2010 r. w

sprawie wyrazenia sprzeciwu wobec zamierzen PGE Elektrownia Belchatów S.A. z siedziba

w Belchatowie dotyczacych zatlaczania i skladowania w strukturach podziemnych



dwutlenku wegla na terenie gminy Ksawerów; odpowiedz od PGE Elektrownia Belchatów

S.A. jest zalaczeniem do materialów LXII Sesji Rady Gminy Ksawerów;

- protokól z LVIII Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 25 marca 2010 r. dostepny do wgladu

w Biurze Rady Gminy Ksawerów;

Radna Maria Wróbel- zapytala czy uchwala podjeta przez Rade Gminy Ksawerów, nie blokuje

PGE wiercenia otworów badawczych?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - zadna gmina nie ma mozliwosci zablokowania badan

geologicznych. Na terenie Gminy Ksawerów nie ma otworów wiertniczych, wystepuja jedynie

badania, poprzez ultradzwieki. W Pabianicach wykonywane sa badania, przez jeden otwór

wiertniczy, znajdujacy sie w Jadwininie. Wszystkie sasiadujace gminy podjely uchwale w sprawie

wyrazenia sprzeciwu, jednak badan nie mozemy zablokowac. Obecnie w Jadwininie sa wstrzymane

badania, ze wzgledu na negatywna opinie mieszkanców. Badania tego typu pozwola na wykazanie

co znajduje sie w podlozach ziemi.

Radna Maria Wróbel- czy badania dotyczace tramwaju, sa naszego autorstwa?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - sa to badania, robione przez miasto Lódz, na podstawie

informacji MPK. Zrobione zostaly w grudniu 2009 r. Badanie zostana nam wyslane mailem.

Ad. 6.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala:

- dnia 3 maja 2010 r. - poczet sztandarowy Gminy Ksawerów reprezentowal nas w miescie

Pabianice;

- Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala - uczestniczyl dwóch spotkaniach z okazji Dnia

Strazaka;

Przewodniczacy Stalych Komisji Henryk Nowak - powiedzial, ze na Wspólnym Posiedzeniu

Komisji, po naniesieniu zmian, wszystkie projekty uchwal zostaly zaopiniowane pozytywnie.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala - w zwiazku z poszerzeniem proponowanego porzadku

obrad - projekt uchwaly w sprawie odwolania wiceprzewodniczacego Pana Piotra Kuznickiego.

W tym celu zostanie powolana Komisja Skrutacyjna i nastapi glosowanie.

Radna Helena Rusak - zaproponowala radna Anne Szczesniak- Rydz do skladu Komisji

Skrutacyjnej.

Radna Anna Szczesniak- Rydz - wyrazila zgode.



Radny Stefan Jedraszek - zaproponowal radna Barbare Wódke do skladu Komisji Skrutacyjnej.

Radna Barbara Wódka - odmówila.

Radna Bozena Ziólkowska - zaproponowala radna Urszule Swiatkowska do skladu Komisji

Skrutacyjnej.

Radna Urszula Swiatkowska - wyrazila zgode. Zaproponowala radnego Bogumila

Niewiadomego do skladu Komisji Skrutacyjnej.

Radny Bogumil Niewiadomy - wyrazil zgode.

Za zatwierdzeniem powolanych radnych do skladu Komisji Skrutacyjnej ( radna Anna Szczesniak

Rydz, radna Urszula Swiatkowska, radny Bogumil Niewiadomy ) - glosowalo 14 radnych, glosów

przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

W wyniku tajnego glosowania w sprawie odwolania z funkcji Wiceprzewodniczacego Rady Gminy

Ksawerów pana Piotra Kuznickiego za odwolaniem glosowalo 10 radnych, przeciw - 4,

wstrzymujacych nie stwierdzono.

W zalaczeniu do materialów z LXII Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 17 maja 2010 r.

dolaczono:

- Wniosek o odwolanie z funkcji Wiceprzewodniczacego Rady Gminy Ksawerów pana Piotra

Kuznickiego

- Protokól Komisji Skrutacyjnej z dnia 17 maja 2010 r.

- wyniki glosowania radnych ( arkusze)

Ad.7.l.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly nr LXII/436/l O Rady Gminy

Ksawerów w sprawie odwolania wiceprzewodniczacego.

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczacy Rady Tadeusz

Grala postawil wniosek o podjecie uchwaly nr LXII/436/l O Rady Gminy Ksawerów w sprawie

odwolania wiceprzewodniczacego.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr LXII/436/l ORady

Gminy Ksawerów z dnia 17 maja 2010 r. w sprawie odwolania wiceprzewodniczacego glosowalo

10 radnych, przeciw - 4, wstrzymujacych nie stwierdzono.

( Radna Barbara Wódka, radna Maria Wróbel, radny Piotr Kuznicki, radny Zbigniew Pluta

glosowali przeciw podjeciu uchwaly).



Ad.7.2.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly nr LXII/437/10 Rady Gminy

Ksawerów w sprawie zmiany uchwaly w sprawie oplat za swiadczenia przedszkola publicznego

prowadzonego przez Gmine Ksawerów.

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczacy Rady Tadeusz

Grala postawil wniosek o podjecie uchwaly nr LXII/437110 Rady Gminy Ksawerów w sprawie

zmiany uchwaly w sprawie oplat za swiadczenia przedszkola publicznego prowadzonego przez

Gmine Ksawerów.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr LXIII437/10 Rady

Gminy Ksawerów z dnia 17 maja 2010 r. w sprawie zmiany uchwaly w sprawie oplat za

swiadczenia przedszkola publicznego prowadzonego przez Gmine Ksawerów glosowalo 14

radnych, glosów wstrzymujacych i przeciw nie stwierdzono.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta jednoglosnie.

Ad.7.3.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly nr LXIII438110 Rady Gminy

Ksawerów w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Pabianickiego.

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczacy Rady Tadeusz

Grala postawil wniosek o podjecie uchwaly nr LXII/43811 O Rady Gminy Ksawerów w sprawie

pomocy finansowej dla Powiatu Pabianickiego.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr LXIII438110 Rady

Gminy Ksawerów z dnia 17 maja 2010 r. w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Pabianickiego

glosowalo 14 radnych, glosów wstrzymujacych i przeciw nie stwierdzono.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta jednoglosnie.

Ad.7.4.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly nr LXII/43911 O Rady Gminy

Ksawerów w sprawie odplatnego nabycia odcinka sieci wodociagowej w ul. Tymiankowej.

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczacy Rady Tadeusz

Grala postawil wniosek o podjecie uchwaly nr LXIII439110 Rady Gminy Ksawerów w sprawie

odplatnego nabycia odcinka sieci wodociagowej w ul. Tymiankowej.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr LXIII43911 ORady

Gminy Ksawerów z dnia 17 maj a 20 lOr. w sprawie odplatnego nabycia odcinka sieci

wodociagowej w ul. Tymiankowej glosowalo 14 radnych, glosów wstrzymujacych i przeciw nie

stwierdzono.



Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta jednoglosnie.

Ad.7.5.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly m LXII/4401l O Rady Gminy

Ksawerów w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok.

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczacy Rady Tadeusz

Grala postawil wniosek o podjecie uchwaly m LXIIf4401l O Rady Gminy Ksawerów w sprawie

zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr LXII/4401l ORady

Gminy Ksawerów z dnia 17 maja 2010 r. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok

glosowalo 14 radnych, glosów wstrzymujacych i przeciw nie stwierdzono.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta jednoglosnie.

Ad.7.6.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly m LXII/4411l0 Rady Gminy

Ksawerów w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok.

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczacy Rady Tadeusz

Grala postawil wniosek o podjecie uchwaly m LXIIf4411l0 Rady Gminy Ksawerów w sprawie

zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr LXII/44111O Rady

Gminy Ksawerów z dnia 17 maja 2010 r. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok

glosowalo 14 radnych, glosów wstrzymujacych i przeciw nie stwierdzono.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta jednoglosnie.

Ad.7.7.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly m LXII/4421l0 Rady Gminy

Ksawerów w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010-rok.

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczacy Rady Tadeusz

Grala postawil wniosek o podjecie uchwaly m LXII/442f10 Rady Gminy Ksawerów w sprawie

zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr LXII/4421l ORady

Gminy Ksawerów z dnia 17 maja 2010 r. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok

glosowalo 14 radnych, glosów wstrzymujacych i przeciw nie stwierdzono.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta jednoglosnie.



•

Ad.7.S.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly m LXII/44311 O Rady Gminy

Ksawerów w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok.

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczacy Rady Tadeusz

Grala postawil wniosek o podjecie uchwaly m LXII/44311 O Rady Gminy Ksawerów w sprawie

zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr LXII/44311 ORady

Gminy Ksawerów z dnia 17 maj a 2010 r. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok

glosowalo 14 radnych, glosów wstrzymujacych i przeciw nie stwierdzono.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta jednoglosnie.

Ad.7.9.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly m LXII/44411 O Rady Gminy

Ksawerów w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok.

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczacy Rady Tadeusz

Grala postawil wniosek o podjecie uchwaly m LXII/444/10 Rady Gminy Ksawerów w sprawie

zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr LXII/444110 Rady

Gminy Ksawerów z dnia 17 maja 2010 r. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok

glosowalo 14 radnych, glosów wstrzymujacych i przeciw nie stwierdzono.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta jednoglosnie.

Ad. S

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala zapytal czy sa uwagi do protokolu z LXI Nadzwyczajnej

Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 26 kwietnia 2010 r. ?

Wobec braku pytan do tresci protokolu Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala postawil wniosek o

zatwierdzenie protokolu.

Za zatwierdzeniem tresci protokolu z LXI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 26

kwietnia 2010 r. - glosowalo 12 radnych, glosów wstrzymujacych - 2, glosów przeciw nie

stwierdzono.

( radna Maria Wróbel, radny Piotr Kuznicki wstrzymali sie od glosu)

Ad. 9.

Radny Piotr Kuznicki - moja osoba wiekszoscia glosów zostala odwolana z funkcji

wiceprzewodniczacego. Trudno, jest to prawo demokracji.



Radny Piotr Kuznicki nie zgodzil sie z trescia wniosku napisanego przez Przewodniczacego Rady

- slów dotyczacych braku postawy, kultury. Pan Przewodniczacy Rady napisal, ze jestem

niegodzien pelnic funkcje wiceprzewodniczacego. Decyzje taka podejmuja mieszkancy.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala - powiedzial, ze nie bedzie dyskutowal na temat

przyjmuje zarzuty - nie pierwsze i nie ostatnie.

Soltys Urszula Górczynska - zglosila prosbe o odremontowanie przystanku przy ul. Suchej w

Ksawerowie.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - wszystkie przystanki beda odnawiane i malowane. Niestety

nie mozna nic poradzic na wandalizm.

Radna Teresa Wolosz- Chalada - zlozyla propozycje o wyznaczenie przystanku dla busów w

Ksawerowie ( ul. Szeroka), ze wzgledu na duza liczbe osób pracujacych w tym rejonie.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - lokalizacje przystanków wyznacza Urzad Marszalkowski.

Jezeli wniosek zostanie zlozony Gmina Ksawerów wystapi z tym do przewoznika. Nastepnie

przewoznik musi wystapic do Urzedu Marszalkowskiego, który musi wyrazic akceptacje.

Soltys Bogumila Szczepanska - zapytala czy straz na Woli Zaradzynskiej dysponuje odpowiednim

wezem, aby wypompowac wode na ul. Nowej. Beczkowóz nie wystarczy.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - straz byla kilkakrotnie. Niestety pompa nie zassie wody, ze

wzgledu na slaba moc, dlatego tez zostaje wezwany beczkowóz. Wplywa bardzo duzo zgloszen o

podtopieniach, woda jednak sukcesywnie jest wybierana.

Soltys Bogumila Szczepanska - poprosila o równiarke.

Radna Maria Wróbel - zlozyla wniosek:

1) o uporzadkowanie dzialek gminnych, róg ul. Szkolnej i ul. Rzepakowej; sa to tereny bardzo

zarosniete i zasmiecone; nalezaloby zrobic tam porzadek, który wystarczylby do jesieni;

dzialaka nr 2167/4 - pseudo boisko z dwoma bramkami dla dzieci;

2) o naniesienie tlucznia na przystankach, w miej sce dziur, które sa wynikiem wyrycia przez

autobusy;

3) o uporzadkowanie kostki, na przystanku autobusowYm na Widzewie; uporzadkowanie

kostki, aby nie zginela, a jednoczesnie nie stanowila zagrozenia;

Wójt Gminy Maria Kopczewska - nie ma mozliwosci fizycznej i technicznej, aby kosiarki w

chwili obecnej mogly wyjechac w teren. Podjelismy juz próbe, jednak noze zablokowaly sie.

Jestesmy przygotowani do koszenia. Jak tylko aura pozwoli, na pewno wszystkie nasze dzialki,

przystanki zostana uporzadkowane. W naszym zakresie nie ma uporzadkowywania terenów

nalezacych do Powiatu Pabianickiego. Jezeli jednak nie bedzie innego wyjscia, Gmina Ksawerów

zajmie sie takze tymi terenami.



Radna Urszula Swiatkowska - zglosila prosbe o podsypanie dolka - róg ul. Orzechowej i H.

Sawickiej.

Radny Marian Kaleta - zglosil wniosek:

1) o sprecyzowanie dokumentowania sesji ( w tym zakup nowego sprzetu nagrywajacego, a

tym samym mozliwosc szczególowego odsluchania wypowiedzi);

2) zakup rzutnika pisma (tego rodzaju urzadzenie znacznie ulatwiloby prowadzenie sesji);

Zastepca Wójta Rafal Tustanowski - powiedzial, ze nalezaloby sie zastanowic nad zakupem

rzutnika, czy spelni on swoje funkcje w sali konferencyjnej. Czy obraz bedzie wyrazny dla

wszystkich radnych oraz zaproszonych gosci na posiedzenia?

Radna Helena Rusak - zapytala czy od teraz protokoly beda pisane "slowo w slowo" ?

Radna Urszula Swiatkowska - radny Marian Kaleta wystapil z wnioskiem, aby szczególowy

zapis znajdowal sie jedynie na tasmie nagrywaj acej, dolaczonej do skrótowego protokolu.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - poczatkowo protokoly pisane byly slowo w slowo, od

momentu II kadencji jest zapis w formie opisowej + tasma. Wybiórczo protokól z LVIII Sesji Rady

Gminy Ksawerów z dnia 25.03.2010 r. zostal sporzadzony w formie slowo w slowo. Jezeli Panstwo

zadecyduja, aby kazdy protokól zapisywany byl slowo w slowo, to taka forma zostanie przejeta.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala - powiedzial, ze najlepiej bedzie odwolac sie do Statutu,

gdzie miedzy sesjami moga byc zgloszone uwagi dotyczace zatwierdzenia protokolu na najblizszej

sesji. Jezeli wnioski nie zostana uwzglednione, radny ma mozliwosc wniesienia na sesji swojego

sprzeCiW.

Radny Zbigniew Pluta - zauwazyl, ze protokól jest zatwierdzany wiekszoscia glosów.

Radna Anna Szczesniak- Rydz - powiedziala, ze jezeli radny bedzie mial uwagi do tresci

protokolu, to tak jak dotychczas, protokól nie zostanie przyjety.

Radna Helena Rusak - wiekszoscia nie zostal przyjety protokól.

Radny Zbigniew Pluta - ale jezeli przyjety bedzie wiekszoscia glosów to nic to nie zmienia.

Radna Helena Rusak - nie ma potrzeby pisania protokolu slowo w slowo. Jezeli radny ma uwagi

do tresci protokolu, nalezy zglosic naniesienie zmian.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - na LX Sesji Rady Gminy Ksawerów odczytane zostalo pismo,

dotyczace zmiany nazwy ulic. Wójt Gminy poprosila soltysów o poinformowanie mieszkanców ul.

Nowotki i ul. H. Sawickiej o spotkaniu z mieszkancami w poniedzialek dnia 24.05.2010 r.

- ul. H. Sawickiej godz. 15:00

- ul. Nowotki godz. 16:00

Pogloski na terenie gminy mówia, ze Rada Gminy Ksawerów opowiedziala sie juz w tej kwestii 

dotyczacej zmiany nazwy ulic.



Zastepca Wójta Rafal Tustanowski - chcielibysmy, aby mieszkancy wyrazili swoje zdanie

opinie na temat zmiany nazwy ulicy.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala - powiedzial, ze trzech mezczyzn spotkanych na ulicy,

zazadalo zwrotu kosztów - 3 000 zl, za podjecie uchwaly w sprawie zmiany nazwy ulicy.

Radna Maria Wróbel - zapytala czy taka propozycja jak podczas zmiany nazwy ulicy na ul. Jana

Pawla II byla rozpatrywana - pismo informujace oraz informowanie od "domu do domu"?

Soltys Bogumila Szczepanska - wyrazila niechec do tej propozycji. Bylo to nieprzyjemne

doswiadczenie.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala - dwukrotnie wtedy podjelismy takie dzialanie, które nie

przynioslo rezultatu. Najlepiej bedzie jak bezposrednio mieszkancy wyraza swoja opinie na

spotkaniu.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - powiedziala, ze wobec tej sytuacji najlepszym wyjsciem z

sytuacji bedzie bezposrednie spotkanie z mieszkancami ul. Nowotki i ul. H. Sawickiej, na którym

przedstawione zostana mieszkancom pisma, jakie wplynely do Urzedu Gminy Ksawerów.

Mieszkancy wypowiedza sie na ten temat. Jezeli nie przybeda wszyscy, soltysi utworza liste dla

tych mieszkanców.

Komisja Uchwal i Wniosków na LXII Sesji Rady Gminy Ksawerów w dniu 17 maja 2010 r. w

sali konferencyjnej Urzedu Gminy Ksawerów zanotowano wniosek:

- skierowanie pisma do Urzedu Marszalkowskiego w Lodzi o wyznaczenie przystanku w ul.

Lódzkiej (przystanek Ksawerów ) na zatrzymanie sie busów;

- wniosek o uporzadkowanie i wykoszenie dzialek, nalezacych do zasobów gminnych;

Odrzucenie wniosku radnego Mariana Kalety.

Za zatwierdzeniem wniosku w sprawie skierowania pisma do Urzedu Marszalkowskiego w

Lodzi o wyznaczenie przystanku w ul. Lódzkiej (przystanek Ksawerów ) na zatrzymanie sie busów

glosowalo 14 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie zanotowano.

Za zatwierdzeniem wniosku o uporzadkowanie i wykoszenie dzialek, nalezacych do

zasobów gminnych glosowalo 13 radnych, wstrzymujacych - 1, przeciw nie zanotowano.

( radny Marian Kaleta wstrzymal sie od glosu ).

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala - postawil, aby zniesc wniosek dotyczacy konkretnych

dzialek, gdyz jezeli tylko aura dopisze wszelkie prace zostana wykonane na wszystkich dzialkach.

Radna Maria Wróbel - poprosila o przyjecie wniosku, bowiem teren ten nie byl bardzo dawno

porzadkowany. Radna powiedziala, ze slyszala kiedys, ze sa to dzialki powiatowe. Jak sie okazalo



po dzisiejszym sprawdzeniu, dzialki te naleza do Gminy Ksawerów.

Radna Helena Rusak - zapytala Wójta Gminy, które dzialki naleza do gminy, a które do powiatu?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - na terenie Gminy Ksawerów wystepuje wiele dzialek

gminnych i powiatowych. Wjezdzajac w ul. Rzepakowa po prawej stronie sa dzialki nalezace do

Gminy Ksawerów, a po lewej stronie dzialki nalezace do Powiatu.

Radna Maria Wróbel - powiedziala, ze Widzew traktowany jest po macoszemu. Dzialka lezaca

przy ul. Andromedy jest piekna i zadbana w porównaniu do Widzewa.

Zastepca Wójta Rafal Tustanowski - powiedzial, ze wszystkie dzialki gminne sa koszone.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - nie zgodzila sie z wypowiedzia radnej Marii Wróbel. Na

spotkanie, które odbylo sie z mieszkancami, dotyczace drogi dojazdowej na Widzewie nie

wyrazono zgody na przejecie drogi przez gmine. Aby wykonac to zadanie musi ono zaistniec w

budzecie.

Ad. lO

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala o godz. 15:15 zamknal obrady LXII Sesji Rady Gminy

Ksawerów.

Protokól sporzadzila:

SEKRETARKA

~

1. Lista obecnosci.

2. Lista sohysów.

3. Projekty uchwal na LXII Sesje Rady Gminy Ksawerów.

Obradom LXII Sesji Rad

Gminy Ksawerów

przewodniczyl


